
Bestuursverslag RTV- Hattem 2021.

Bestuurssamenstelling.
Het huidige stichtingsbestuur van RTV- Hattem bestaat uit de volgende personen:
• Henk Leskens: voorzitter
• Alex van Winkoop: secretaris
• Ruud Hofman: penningmeester
• Vacature: commerciële zaken en fondswerving
• Wim Hoogers: bestuurslid interne organisatie, bedrijfsvoering, HRM en tevens tweede 

voorzitter.
Het bestuur is er tot nu toe niet in geslaagd de ontstane vacature voor commerciële zaken en 
fondswerving (sinds eind 2018) in te vullen. Een zoektocht heeft geen geschikte persoon 
opgeleverd. We kiezen ervoor dit takenpakket op een andere wijze in te vullen. De zoektocht gaat 
wel verder.

Organisatiestructuur.
Het bestuur van RTV- Hattem werkt met de volgende organisatiestructuur:
- een bestuur op afstand
- een  PBO (Programmabeleid Bepalend Orgaan)
- een Programmastaf radio/tv/website
- medewerkers/vrijwilligers (redactie, technische en redactionele programmamakers, 

zendtechnici en verdere medewerkers).

Het Bestuur is verantwoordelijk voor: 
het in organisatorisch, personeel en financieel opzicht goed laten functioneren van RTV Hattem bij het 
realiseren van de statutaire taak van RTV Hattem als lokale omroep voor de gemeente Hattem.

Het PBO is verantwoordelijk voor: 
- het bepalen van het beleid met betrekking tot het door RTV Hattem te verzorgen lokale publieke media-

aanbod voor de gemeente Hattem en het verdelen daarbinnen van de beschikbare zendtijd 
- het aangeven op welke wijze het lokale publieke media-aanbod moet voldoen aan de wettelijke eisen 

daarvoor (o.a. voor verdeling van de beschikbare media-aanbod over de categorieën informatie, 
educatie en cultuur, en diversiteit binnen die categorieën) 

- het toetsen van het uitgezonden media-aanbod aan de hiervoor bedoeld eisen 

De Programmastaf is binnen RTV Hattem verantwoordelijk voor:
het maken en uitzenden van het  media-aanbod van RTV Hattem, dit met inachtneming van:
- de door het bestuur vastgestelde kaders voor de wijze van werken en financiering bij het maken en 

uitzenden van het eigen lokale publieke media-aanbod
- het door het PBO vastgestelde beleid ten aanzien van het programma-aanbod 

Binnen de organisatiestructuur van RTV Hattem zijn een drietal operationele geledingen te 
onderscheiden: 
- De reeds eerder genoemde programmastaf (PS) waarbinnen de onderdelen radio en tv aan 

elkaar zijn gekoppeld. 
- De website. Huidige medewerkers hebben hierin veel energie gestoken. Het resultaat mag er 

dan ook zijn! Veel actueel nieuws en regelmatig wordt er vanuit een journalistiek oogpunt 
kritisch gekeken naar ontwikkelingen in de regio Hattem. Wel is het noodzakelijk dat er 
personele uitbreiding komt. Gevoerde gesprekken hebben tot nu toe niet geleid tot extra inzet 
van vrijwilligers.



- De tekst tv. Hier is een verbinding gelegd met de website. Een medewerker zorgt sinds 2020 
voor de invulling door te koppelen met de website. 

Zaken waarmee het bestuur in 2021 bezig is geweest.

1. Huisvesting . 
Na best hectische jaren is huisvesting geen aandachtspunt meer dat veel tijd en energie van het 
bestuur vraagt. Wel kan er een probleem rond de opslagruimte voor ondersteunend materiaal. 
Met dhr. Martijn van Roon (bestuurder van De Marke) is de afspraak gemaakt dat hij zich zal 
inspannen voor het vinden van een eventueel nieuwe opslagruimte binnen De Marke als zich 
een belangstellende zou melden.

2. Studioruimte.
De studioruimte wordt niet alleen door RTV Hattem gebruikt maar ook door de Stichting 
Welzijn Hattem (SWH). Beiden hebben een eigen huurovereenkomst gesloten met De Marke. 
In goed overleg hebben beide stichtingen afspraken gemaakt wie wanneer deze ruimte 
gebruikt.

3. Samenwerking SWH en RTV Hattem in het radioprogramma SWH Speciaal. 
De uitzendingen van “Hattemers in Coronatijd” werden dit verslagjaar door SWH en RTV 
Hattem gezamenlijk gemaakt van januari 2021 tot en met mei 2021. Op het moment dat er 
weer meer mogelijk werd en versoepelingen werden doorgevoerd voor wat betreft de 
coronamaatregelen, is het programma gestopt.
Uit het programma is de netwerkgroep Hattemers in Coronatijd ontstaan. Deze groep heeft in 
2021 vijf keer digitaal overlegd. In deze netwerkgroep zaten vertegenwoordigers van de 
Sportkoepel, Mantelzorg Nederland ouderenbonden, vrijwilligersplatform, coronahulppunt, 
SWH, musea in Hattem, overleg Hattemer Kerken, Gemeente Hattem Sociaal Domein, RTV 
Hattem, De Hattemer, Voor Mekaar, huisbezoek 75-jarigen, Rode Kruis, vrijwilligersacademie 
en de HAVO.
Op initiatief van deze netwerkgroep is in 2021:
• een Maatjesproject gestart voor ouderen;
• Mattie4U voor jongeren;
• Een tekeningenactie gehouden waarbij kinderen tekeningen maakten die door jongeren van 

het jongerencentrum bij ouderen zijn bezorgd.
De deelnemers aan het overleg hebben de besprekingen en actieresultaten als zinvol ervaren. 
Corona-gerelateerde ontwikkelingen vormden het gezamenlijke probleem. Door de 
versoepelingen van de corona-maatregelen is er weer meer mogelijk. Dit betekent dat de 
verschillende netwerken meer aandacht hebben voor de eigen doeleinden.
Verder is in de netwerkgroep gesproken over thema’s die in Hattemers in Coronatijd behandeld 
konden worden en zijn daarvoor gasten aangedragen. Thema’s die in de uitzendingen aan bod 
zijn gekomen zijn o.a.:

• Hobby’s en sport in coronatijd
• School en thuisonderwijs
• Jongeren en jongerenwerk
• Kerk zijn in coronatijd
• Vaccinaties
• Hoop
• Alleenstaanden
• Coronamoeheid



4. De financiële positie van RTV Hattem .
Van het Commissariaat voor de Media is een positieve reactie ontvangen met betrekking tot de 
financiële verantwoording 2020. De verantwoording voldeed aan de eisen van de Mediawet, het 
Mediabesluit, de Mediaregeling 2008, alsmede het Handboek financiële verantwoording publieke 
lokale media-instellingen. Hiermee is voor het Commissariaat voor de Media het dossier inzake de 
financiële verantwoording 2020 voor RTV Hattem compleet.

Het boekjaar 2021 is met een positief saldo afgesloten. Door bijdragen uit het Stimuleringsfonds 
vd Journalistiek ad. € 3.800,= en hogere reclame inkomsten radio en website steeg de omzet naar 
ruim € 42.000,=
De jaarlijkse kosten wijken niet sterk af, aangezien het veelal gaat om vaste abonnementen en 
huren. Abonnementskosten zijn wel toegenomen als gevolg van de aanschaf van nieuwe 
softwarepakketten voor radio en Tekst TV. Voor het doorgeven van het radio en TV signaal zijn wij 
overgestapt van Mediahub (NPLO) naar DME. Kosten konden nagenoeg gelijk blijven. Ook dit jaar 
is er weer € 7.500,= aan de voorzieningenrekening toegevoegd. Na afschrijving van  3.608,= kwam 
het resultaat uit op € 10.967,=.
Voor 2022 zal de omzet wat lager uitvallen door het wegvallen van eenmalige baten. De kosten 
zullen vanwege de nieuw aangegane abonnementen hoger uitvallen.

Voor vernieuwing van de radiostudio is de afgelopen jaren voor € 17.000,= geïnvesteerd. Dit is 
mogelijk gemaakt door jaarlijks een voorziening op te nemen. Ook is er een nieuw programma 
voor Tekst TV aangeschaft. Ook dit kon uit de lopende voorziening gerealiseerd worden.

Voor het komende boekjaar zijn de investeringswensen gehonoreerd. Aanpassing schakelunit, Luci 
reportageset, Jingle pakket, update regieset. Eventueel aangevuld met vervanging van een camera 
en Edius montagesoftware.

KPN heeft onze zendmast laten keuren in verband met de vervanging van steunzenders. Hieruit 
blijkt dat de mast niet geschikt is voor zwaardere zenders. Wij zullen moeten besluiten of wij de 
oude mast willen behouden met alleen de RTV Hattem zender of vernieuwen inclusief de KPN 
faciliteit met de daaruit voortvloeiende inkomsten ad. € 4.300,=per jaar. Investeren in een nieuwe 
mast zal ca. € 40.000,= kosten.

Een enkele opmerking over de begroting voor 2022. Zoals gememoreerd zal de omzet wat lager 
uitvallen. Zonder eenmalige baten zal de omzet uitkomen op ca. € 34.000,=. Na aftrek van kosten 
verwachten wij een begroot resultaat na afschrijving en reservering van  € 1.825,=.

5. Het Programma Bepalend Beleid (PBO).
Het PBO heeft in 2021 twee keer vergaderd. Er waren plannen meerdere vergaderingen in 2021 te 
houden maar de coronapandemie heeft roet in het eten gegooid. Vergaderingen moesten worden 
geannuleerd. De verslagen zijn als bijlagen toegevoegd bij dit verslag. Bestaande vacatures zijn op 
één na ingevuld. Ook is vastgelegd welke verantwoordelijkheden het PBO heeft binnen RTV 
Hattem. Deze adviesraad kent eind 2021 de volgende samenstelling:

• Wisselende voorzitterschap
• Ellen Snijder |  Secretaris
• Marijke Tip en Leon ten Klooster | Sport



• Anneke Nitrauw | Cultuur
• Jan Goldsteen | Kerken
• Jan Erik Barendse | Minderheden
• Rikie Coster | Vrouwenbond
• Klaas van Dieren | Ondernemers
• Vacature | Onderwijs
•  Marijke Tip en Leon ten Klooster | Jeugd
• Theo te Winkel | Ouderenbonden

6. Contacten met het RMC en lokale omroepen.
Evenals in het verslagjaar 2020 werden bijeenkomsten ernstig bemoeilijkt door COVID-19. 
Contacten waren er wel digitaal, maar zeer sporadisch. Dit ook omdat sommige onderwerpen die 
juist van belang waren, zich niet direct leenden voor een digitale dialoog en/of discussie.

Enkele onderwerpen die besproken zijn hebben betrekking op de toekomst van het RMC, mede in 
het licht van de vorming van de streekomroep De Nieuwe Hanze, de aanpassingen en 
concretisering die betrekking hadden op het DAB+, de toetreding van Focus  (lokale omroep 
Zwolle) en de bestuurssamenstelling van de Stichting RMC. 
 
In november 2021 kwam er nadere duidelijkheid over de toekomst en de wijze waarop vooral 
samenwerking gezocht moest worden om te komen tot een streekomroep. Op basis van een 
onderzoek werd geadviseerd om het verplichtend karakter om te vormen tot een 
samenwerkingsvorm met behoud van de locale identiteit. Binnen het RMC was dit standpunt al in 
een eerder stadium ingenomen waarbij gericht wordt op facilitaire samenwerking en redactionele 
versterking. Dit laatste zou dan vanuit Zwolle en Deventer gerealiseerd moeten worden. Het 
standpunt van RTV Hattem is dat het goed is om de redactie te professionaliseren, maar de 
huidige situatie binnen het RMC maakt dat dit voor RTV Hattem niet als een directe verbetering 
wordt gezien. De reden is dat RTV Hattem de enige Noord Veluwse omroep is binnen het RMC. De 
accenten van het nieuws komen daarmee veeleer te liggen bij Overijssel.  Dat is dan ook de reden 
dat RTV Hattem nadrukkelijk, eventueel via het RMC, actief is geweest de contacten met andere 
Gelderse  omroepen te heropenen. In 2022 zal dit een vervolg moeten krijgen. Dit alles om de 
inbreng van de Noord Veluwe te versterken als het gaat om nieuws uit de regio. Voor het 
concretiseren van de invulling van de streekomroep zal een businessplan worden opgesteld.   

Het onderwerp ‘bestuurssamenstelling’ krijgt in 2022 eveneens een vervolg. Verwacht wordt dat 
in 2022 er meer fysieke bijeenkomsten gehouden kunnen worden die tot daadwerkelijke 
resultaten leiden als het gaat om de toekomst van het RMC en de vorming van de streekomroep 
De Nieuwe Hanze. Los daarvan heeft het bestuur van RTV Hattem besloten om de samenwerking 
met omliggende locale omroepen waar mogelijk te versterken.  

7. Het secretariaat van RTV.
Veel secretariaatszaken zijn vermeld bij andere onderdelen van dit bestuursverslag. Een viertal 
vraagt extra aandacht:
• Vervanging Narrowcasting. Een nieuw softwarepakket voor tekst TV en TV- uitzendingen is 

aangeschaft en geïmplementeerd. De rubrieken Nieuws, Radio, TV en Reclame worden door 
vier medewerkers dagelijks onderhouden, waarbij “Nieuws” een kopie is van het nieuws van 
de website. Er is geëxperimenteerd met het toevoegen van foto- en videomateriaal, waardoor 
tekstTV een levendiger beeld geeft. 

• 25 jaar RTV Hattem. Eind april 2021 is er aandacht besteed aan het 25-jarig bestaan van Radio 



Hattem. In een feestelijke uitzending van het programma “Hattem Actueel” is hierbij 
stilgestaan, o.a. door interviews met mensen van het eerste uur. Het bestuur vond het gepast 
aan alle medewerkers van RTV Hattem een presentje aan te bieden.

• Nieuwsbrieven: vanuit het bestuur is gepoogd maandelijks de medewerkers op de hoogte te 
houden van ontwikkelingen binnen RTV Hattem door middel van een Nieuwsbrief. Ook 
vrienden van RTV Hattem, leden van het PBO en de gemeente Hattem ontvangen de  
nieuwsbrief. 

• Medewerkeravond: Op 5 oktober 2021 organiseerde het bestuur een medewerkeravond bij 
BBQ- specialist Van Guilik. De barbecue werd aangeboden door Van Guilik en als 
tegenprestatie mag deze een periode gratis reclame maken op RTV Hattem. Veel medewerkers 
waren aanwezig en konden genieten van de gezelligheid en de goed verzorgde barbeque.

8. Aanschaf nieuwe radioapparatuur.
Het bestuur heeft in 2019 besloten over te gaan tot de aanschaf van nieuwe radioapparatuur 
en betrokken medewerkers de opdracht gegeven daarover met Audisi in contact te treden. 
Het bestuur draagt daarbij de verantwoordelijk voor de implementatie op aan een werkgroep. 
Zij krijgen  de opdracht mee om bij de aankoop met de volgende aandachtspunten en 
overwegingen rekening te houden:
1)     Verzorging van kwalitatief goede uitzendingen is essentieel. Zowel technisch als 
inhoudelijk.
2)     We schaffen alleen aan wat strikt noodzakelijk is: een basisuitrusting.
3)     Het aan te schaffen pakket moet garanderen dat er voldoende uitbreidingsmogelijkheden 
zijn voor  toekomstige ontwikkelingen.
4)     Aanschaf en montage moet passen binnen het beschikbare te stellen budget van maximaal 
€ 20.000,=. Overleg met de penningmeester is een vereiste en een voorwaarde vooraf.
5)     Jaarlijkse kosten voor updates, onderhoud e.d. dienen beperkt te blijven.
6)     Verantwoordelijken (radio-onderdeel PS) zorgen voor een scholingsproces dat past bij de 
kwaliteit van onze medewerkers.
Het bestuur verwacht dat met dit besluit een einde komt aan een traject dat al ongeveer 6 jaar 
jaar heeft geduurd.
Toch heeft de realisatie van dit project het bestuur veel zorg gegeven. In eerste instantie was 
er door de eigenaar van Audisi een traject uitgezet om tot implementatie te komen. Het plan 
was om in het vierde kwartaal van 2020 operationeel te zijn. Het liep echter anders. Naast 
covid 19 en door moeilijke communicatie met de leverancier vertraagde dit traject 
maandenlang. Het bestuur maakte zich zelfs zorgen of de aangeschafte hardware niet 
verdwenen was. 
In december 2020 bleek Audisi niet failliet te zijn maar waren drukke werkzaamheden de 
oorzaak van alle ellende. Begin januari 2021 is de definitieve offerte getekend en in februari 
2021 is men begonnen met het implementatieproces.  Medio maart 2021 zal een en ander 
operationeel zijn en zullen gebruikers getraind worden.
Helaas liep het allemaal anders. Audisi laat wederom verstek gaan en onze pogingen om in 
contact te komen lopen op niets uit. Na rijp beraad wordt een aangetekende ingebrekestelling 
naar de leverancier gestuurd. Uiteindelijk wordt de overeenkomst ontbonden en wordt de 
hardware, de mengtafel, teruggehaald.
Na de vakantieperiode wordt in augustus besloten om het softwarepakket Aeron aan te 
schaffen van Broadcast Partners. Via buurman LOCO (locale omroep Oldenbroek)wordt 
ondersteuning aangeboden, waar we graag gebruik van maken. Beschikbaarheid van de 
persoon in kwestie is wel een vertragende factor. Inmiddels is al veel werk verricht. De DHD-



mengtafel is softwarematig aan Aeron gekoppeld en de muziekdatabase is geïnstalleerd. In 
februari van dit jaar moet de mengtafel en de software in gebruik zijn.

9. Personalia.
• Het bestuur is gewoon om in de maand september van elk jaar een bijeenkomst te 

beleggen met alle medewerkers van RTV Hattem. Door de pandemie rond corona is 
daarvan in 2021 afgezien. Wel is doorgegaan de BBQ die aangeboden werd door slagerij 
van Guilik.

• Door de secretaris van RTV Hattem wordt een medewerkerlijst bijgehouden. Het aantal 
betrokkenen varieert per jaar. In 2021 zijn een tweetal technici toegevoegd aan de lijst van 
medewerkers. Bé Oosterveen heeft te kennen gegeven dat hij wil terugtreden als 
technicus. Jarenlang heeft hij die kar grotendeels alleen voor zijn rekening genomen. RTV is 
hem daar zeer erkentelijk voor.

• We zijn kwetsbaar m.b.t. de verdere ontwikkeling van de website. Het is moeilijk hiervoor 
medewerkers te vinden. Wel lopen er enkele gesprekken. 

• Het aantal medewerkers eind 2020 was  ongeveer 70.

10. Tenslotte enkele punten die zinvol zijn om te vermelden voor 2021:
• Vervanging zendmast RTV Hattem heeft ooit de huidige zendmast cadeau gekregen van de 

gemeente, omdat de CAI ging verdwijnen. Ondertussen hangen er al jaren, naast de eigen 
zend”spriet”, 4G-zenders van KPN in de mast. Daarvoor ontvangt RTV Hattem jaarlijks een 
mooi verhuurbedrag. KPN wil overschakelen naar 5G, maar de mast is te zwak om de 5G-
antennes te dragen. Het bestuur is in gesprek met KPN over mogelijke alternatieven. Het 
mag duidelijk zijn dat het bestuur hier niet lichtvaardig over wil beslissen. Momenteel doet 
het bestuur zelf onderzoek naar het eventueel voor eigen kosten vervangen van de mast . 
Daarover is contact gezocht met een antennebouwer en de gemeente Hattem.

•  Strubbelingen bij overstap van de Mediahub naar DME. Ons radio- en TV- signaal en de 
internetstream gaan via Ziggo naar Hilversum en daar wordt het vervolgens aangeboden 
aan de verschillende providers. Dat gebeurt daar in de zgn. “Mediahub”. Het was bekend 
dat deze hub geupdate zou worden en dat wij daarvoor een nieuw contract moesten 
tekenen (voor een periode van 5 jaar). We zijn toen op zoek gegaan naar een andere 
aanbieder (DME) en zijn daarmee in zee gegaan. De signalen worden nu via Ziggo 
aangeleverd bij DME. Maar DME is nog niet tevreden over het aangeleverde signaal (via 
Ziggo) en wil nog niet starten met doorgeven. In die tussentijd blijven we afhankelijk van 
de oude Mediahub. Maar die wordt uit gefaseerd. Gevolg is dat de internetstream al is 
uitgeschakeld en dus via computer of mobiel niet meer naar TV Hattem gekeken kan 
worden (nog wel op TV). Er wordt driftig naar een blijvende oplossing gezocht. 

•  Aanpassing statuten Vanwege veranderende regelgeving rond bevoegdheden van 
besturen van stichtingen heeft het bestuur de statuten van “Stichting Omroep Hattem” 
enigszins moeten aanpassen. In overleg met notaris v.d. Ven zijn een paar gedeelten uit de 
statuten enigszins scherper of meer afgerond geformuleerd. Denk daarbij aan:
- als het zittende bestuur onverwachts vertrekt blijft de stichting niet stuurloos achter, 
maar wordt er intern of van officiële zijde een interim-bestuurder aangewezen 
- bij opheffing van de stichting zal een eventueel positief saldo geschonken worden aan 
een ANBI- instelling. Op z’n Hattems gezegd: het kan niet zo zijn dat het bestuur de boel in 



de soep laat lopen en met de centen verdwijnt. Afhandeling van zo’n lastige situatie is nu 
degelijk vastgelegd.

• Geen werk meer voor medewerkers bij commissie- en raadsuitzendingen? De gemeente 
Hattem heeft te kennen gegeven te willen onderzoeken of het mogelijk is met een 
geautomatiseerd systeem de raads- en commissievergaderingen uit te zenden. Voor het 
komend jaar is in de begroting geld gereserveerd. Hoewel het een verlichting van de 
werkzaamheden kan betekenen voor – in ieder geval – de TV- medewerkers, viel dit besluit 
niet helemaal in goede aarde: vrijwilligers van RTV Hattem hebben zich jarenlang 
belangeloos ingezet voor het verslaan van deze vergaderingen, en nu wordt dat werk en de 
betrokken personen zomaar aan de kant gezet. Het bestuur heeft bij de gemeente 
aangegeven de gang van zaken te betreuren en erover door te willen spreken. In januari 
2022 is er een eerste gesprek geweest met de gemeente. De eerste afspraken zijn 
gemaakt.

• Samenwerking tussen de website van RTV Hattem en “De Hattemer”.
Na ruim overleg hebben we dit jaar de samenwerking met het lokale huis-aan-huisblad De 
Hattemer geïntensiveerd. Maandelijks publiceert De Hattemer de rubriek Stadsgenoot, die 
door de redactie van RTV Hattem wordt geschreven. Bij deze rubriek hoort een gefilmd 
item dat op de media van RTV Hattem wordt uitgezonden. Zowel De Hattemer als de 
website van RTV Hattem attenderen de lezers hierop waardoor er crossmediaal aandacht 
wordt gegenereerd.
Op politiek gebied is de samenwerking met De Hattemer en de gemeenteraad van Hattem 
ook geïntensiveerd. De redactie van RTV Hattem schrijft een voorbeschouwing op de 
commissievergaderingen die zowel wordt gepubliceerd op de website van RTV Hattem als 
in de rubriek Rondje Raad van De Hattemer. Over de nabeschouwing van de 
Raadsvergaderingen zijn afspraken gemaakt, maar omdat RTV Hattem direct nieuws wil 
brengen en niet enkele dagen na een raadsvergadering, komt dit nog niet volledig uit de 
verf. 
De website van RTV Hattem plaats ook de raadspagina integraal door en ontvangt daarvoor 
een kleine vergoeding.
In aanloop van de gemeenteraadsverkiezingen 2022 is intensief overleg geweest met de 
griffie, de redacties van De Hattemer en RTV Hattem. Dit heeft ertoe geleid dat gezamenlijk 
verslag hiervan wordt gedaan.

• Tenslotte. 2021 stond in zijn geheel in het teken van Corona. Als RTV Hattem hebben we 
daar zeker ook mee te maken gehad: in onze manier van ontmoeten van elkaar, het 
vrijwilligerswerk doen, maar ook in de privé- sfeer. Toch was het een productief jaar: er 
mocht vele uren radio gemaakt worden, de website werd dagelijks met nieuws gevuld, er 
werden voor de TV ruim 120 films gemaakt, we kregen een nieuwe TekstTV, de 
voorbereidingen voor de vervanging van de radio- apparatuur was in volle gang. En er 
gebeurde op de achtergrond nog veel meer. We vormen samen een vitale en enthousiaste 
club met hart voor ons vrijwilligerswerk. En het bestuur probeert daar sturing aan te geven 
en te faciliteren. We mogen concluderen dat we – ondanks Corona – een goed jaar achter 
de rug hebben.

In dit jaarverslag is terug gekeken naar allerlei ontwikkelingen die zijn gecontinueerd of nieuw 
zijn opgestart door RTV Hattem in 2021.  



We sluiten af met een korte opsomming van aandachtpunten voor 2022:

a. De invulling van bestaande vacatures en de zoektocht naar nieuwe medewerkers blijft een 
aandachtspunt voor het bestuur. De omroep is op een aantal onderdelen kwetsbaar omdat 
men afhankelijk is van één of enkele medewerkers. Het bestuur streeft ernaar een bezetting te 
krijgen van drie of vier personen per onderdeel.

b. Beleid ten aanzien van public relations (vergroting naamsbekendheid RTV Hattem) in relatie 
met fondswerving (minder afhankelijk van publieke gelden). Dit om de financiële positie van de 
omroep te versterken.

c. Het is een wens van het bestuur om de samenwerking tussen locale omroepen op de 
noordflank van de Veluwe te vergroten. Niet om tot een fusie te komen maar samen te 
werken waar dit de kwaliteit van ons werk kan verbeteren. De eerste contacten zijn op 
bestuursniveau gelegd met de LOCO (Oldenbroek). Ook kijken we verder richting Elburg (LOE).

d. Versterking van de samenwerking met andere organisaties in en rond Hattem. Daarbij moet 
bijvoorbeeld gedacht worden aan de HAVO en het bedrijfsleven.

e. Hoe kunnen we de samenwerking tussen bedrijfsleven en maatschappelijk/ culturele 
organisaties in Hattem verbeteren en welke rol is er weggelegd voor RTV Hattem?

f. Uitbreiding van het aantal adverteerders en donateurs kan gezien worden als een speerpunt 
voor 2022. Deze inkomstenbron is belangrijk.


